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Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Komisie výstavby a životného prostredia pri MsZ v Banskej Štiavnici, 

konaného v podkroví budovy Rubigall v Banskej Štiavnici dňa 2.5.2023 

 

 

Prítomní:  JUDr. Dušan Lukačko, predseda komisie 

                                   Mgr. Viera Göndöčová, podpredsedkyňa komisie 

Mgr. Martin Macharik, člen komisie 

Mgr. Michal Hrčka, člen komisie 

Mgr. Janetta Hudecová, členka komisie 

Ing. arch. Ľubica Paučulová, členka komisie 

Ing. Zuzana Kladivíková, vedúca odd. výstavby, ÚP a ŽP 

Ing. arch. Jakub Melicherčík, stavebný úrad –architekt mesta 

Ing. Jana Klára Petr, zapisovateľka komisie 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Stav po požiari 18.3.2023 

3. Projektová príprava – parkovisko na ulici Mierová 

4. Projektová príprava – mestská plaváreň 

5. Schodisko medzi ul. Sládkovičova a ul. Dolná Resla 

6. Parkovanie pri tajchu Klinger 

7. Parkovanie pri Belianskom tajchu 

8. Parkovanie pri tajchu Počúvadlo 

9. Ulica Dolná – doplnenie zo strany pána Macharika 

10. Diskusia 

11. Záver 

  

1. Otvorenie 

 

Zasadnutie komisie sa začalo o 13.05 hodine. Predseda komisie JUDr. Dušan Lukačko privítal 

prítomných členov komisie a ostatných prítomných a skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná. 

 

2. Stav po požiari 18.3.2023 

 

Správu podala pani Kladivíková – riešila sa otázka zobytňovania podkroví poškodených 

budov a ich protipožiarneho zabezpečenia. Ministerstvo kultúry oznámilo,  že nový krov na 

budove ZUŠ sa bude realizovať ako kópia pôvodného barokového krovu, ktorý bol požiarom 

úplne zničený a podkrovie sa nebude zobytňovať. Pán Macharik navrhol viacstupňovú 

projektovú dokumentáciu. 

 

Pán Hrčka sa zdržiava diskusie kvôli zainteresovanosti. 

 

Uznesenie č. 1: 

 

Komisia výstavby a životného prostredia : 
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Navrhuje MsZ, aby požiadalo primátorku mesta o spracovanie štúdie využiteľnosti objektu 

ZUŠ pred vypísaním VO na samotný realizačný projekt pre stavebné povolenie. Štúdia má 

vyriešiť prípadné, nové dispozičné riešenia objektu. 

 

4 členovia boli za 1 člen sa zdržal hlasovania 

 

 

Uznesenie č. 2: 

 

Komisia výstavby a životného prostredia : 

 

 

Navrhuje MsZ požiadať mestský úrad o bezodkladné zverejnenie požiarneho poriadku 

mesta na úradnú tabuľu. 

 

4 členovia boli za 1 člen sa zdržal hlasovania 

 

 

3. Projektová príprava – parkovisko na ulici Mierová 

 

Uznesenie č. 3: 

 

Komisia výstavby a životného prostredia : 

 

Navrhuje MsZ vrátiť sa k dodržaniu uznesenia č. 86/2021 s doplnením financovania cez 

PPP projekty. 

 

5 z 5 členov hlasovali za 

 

 

 

4. Projektová príprava – mestská plaváreň 

 

Uznesenie č. 4: 

 

Komisia výstavby a životného prostredia : 

 

Navrhuje MsZ vrátiť sa k dodržaniu uznesenia č.  130/2021. 

 

5 z 5 členov hlasovali za 

 

 Ing.arch. Paučulová sa oneskorene pridala ku komisii. 

 

 

5. Schodisko medzi ul. Sládkovičova a ul. Dolná Resla 

 

Uznesenie č. 5: 

 

Komisia výstavby a životného prostredia : 

 

Odporúča MsZ, aby navrhlo primátorke mesta zriadiť funkciu odborného pracovníka 

odboru výstavby nad rámec platného tabuľkového stavu, ktorý bude financovaný z rozpočtu 

mesta: architekt mesta na plný úväzok +  2 zamestnanci stavebného úradu na plný úväzok. 
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Vzhľadom na stav objektov po požiari (dňa 18.03.2023), požiadať o mimoriadne 

dofinancovanie týchto odborných pracovníkov zo štátneho rozpočtu. 

 

6 z 6 členov hlasovali za 

 

6. + 7. + 8.  Parkovanie pri tajchu Klinger, Belianskom tajchu a pri tajchu Počúvadlo 

 

Uznesenie č. 6: 

 

Komisia výstavby a životného prostredia : 

 

 

Odporúča MsZ, aby navrhlo vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta na 

spracovanie urbanistických štúdii so zameraním na dopravné riešenia lokalít:   

 

 Červená studňa 

 Tajch Klinger 

 Belianske jazero 

 Počúvadlianske jazero 

 

6 z 6 členov hlasovali za 

 

9. Ulica Dolná – doplnenie zo strany pána Macharika 

 

 Štúdiu opakovane predložiť do komisie, aby komisia výstavby a životného prostredia 

mohla odporučiť poslancom čo najkvalitnejší materiál. 

 

 

10. Diskusia 

 

11. Záver  

 

JUDr. Dušan Lukačko poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Dušan Lukačko, v.r.  

     predseda komisie 

 

 

Zapísala: Ing. Jana Klára Petr 

 

   2.5.2023 


